
Protokoll för styrelsemöte för Svenska HEMA-förbundet 2022-12-21

Närvarande via röstsamtal

Muhammad Dabo, Mattias Brännström, Konstancija Kisonaite och Jakob Hedbom

1. Muhammad förklarade mötet öppnat.

2. Till ordförande för mötet valdes Muhammad.

3. Till sekreterare för mötet valdes Mattias.

4. Till justerare för mötesprotokollet valdes Konstancija och Jakob.

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Hur ska vi prioritera arbetet resten av året?

Vi bör välja en av frågorna Domarutbildning, Instruktörsutbildning eller Akademisk
HEMA och prioritera det området och göra det klart ordentligt. Vi gör detta val på
nästa möte. Tills dess beslutas att alla skall läsa igenom de beslut och material som
finns på dessa punkter.

7. Hantering av mail och frågor från SB&K.

En mängd mail och frågor ligger ohanterade. Muhammed får i uppdrag att gå igenom
och hantera dessa.

8. Hemsidan ligger nere

Konstancija och Jakob får i uppdrag att titta på detta och om möjligt kontakta
One.com.

9. Inför årsmötet 2023
Behov finns att sammanställa alla uppgifter som måste vara avklarade på specifika
datum innan nästa årsmöte. Beslut tas att skjuta upp denna fråga till ett separat
möte. Till dessa frågor hör även processen kring SM 2024.

10. Övriga frågor
Inga övriga frågor

11. Datum för nästa möte
Nästa möte kommer att hållas 2022-12-28 klockan 17-19 och kommer äga rum via
samtalsfunktionen i Discord.

12. Muhammad förklarade mötet avslutat.



…………………………….. …………………………
Ordförande Muhammad Dabo Justerare Jakob Hedbom

…………………………….. …………………………
Sekreterare Mattias Brännström Justerare Konstancija Kisonaite




